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SECTION A-A & B-B
橫截面圖 A-A 及 B-B
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HOUSE 2 - SECTION B-B
洋房2號 - 橫截面圖 B-B
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 126.600 metre to 129.300 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上126.600米至129.300米。

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 129.300 metre to 130.400 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上129.300米至130.400米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION C-C & D-D
橫截面圖 C-C 及 D-D
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HOUSE 5 - SECTION D-D
洋房5號 - 橫截面圖 D-D

HOUSE 3 - SECTION C-C
洋房3號 - 橫截面圖 C-C
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 130.400 metre to 131.500 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上130.400米至131.500米。

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 131.500 metre to 132.700 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上131.500米至132.700米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION E-E & F-F
橫截面圖 E-E 及 F-F

HOUSE 6 - SECTION E-E
洋房6號 - 橫截面圖 E-E

HOUSE 7 - SECTION F-F
洋房7號 - 橫截面圖 F-F
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 132.700 metre to 133.900 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上132.700米至133.900米。

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 133.900 metre to 135.200 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上133.900米至135.200米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 147.500 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上147.500米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION G-G & H-H
橫截面圖 G-G 及 H-H

HOUSE 8 - SECTION G-G
洋房8號 - 橫截面圖 G-G

HOUSE 9 - SECTION H-H
洋房9號 - 橫截面圖 H-H
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The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 135.200 metre to 136.450 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上135.200米至136.450米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 146.950 metre to 147.500 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上146.950米至147.500米。

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 136.450 metre to 137.600 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上136.450米至137.600米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 146.150 metre to 146.950 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上146.150米至146.950米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX
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HOUSE 10 - SECTION I-I
洋房10號 - 橫截面圖 I-I

HOUSE 10 - SECTION J-J
洋房10號 - 橫截面圖 J-J

SECTION I-I & J-J
橫截面圖 I-I 及 J-J

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 137.600 metre to 140.100 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上137.600米至140.100米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 145.800 metre to 146.150 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上145.800米至146.150米。
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SECTION K-K & L-L 
橫截面圖 K-K 及 L-L
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HOUSE 11 - SECTION L-L
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The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 147.500 metre to 149.150 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上147.500米至149.150米。

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX
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SECTION M-M & N-N 
橫截面圖 M-M 及 N-N
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HOUSE 15 - SECTION N-N
洋房15號 - 橫截面圖 N-N
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 149.150 metre to 150.250 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上149.150米至150.250米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 150.250 metre to 151.200 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上150.250米至151.200米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION O-O & P-P
橫截面圖 O-O 及 P-P
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 151.200 metre to 152.150 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上151.200米至152.150米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 152.150 metre to 153.100 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上152.150米至153.100米。
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SECTION Q-Q & R-R
橫截面圖 Q-Q 及 R-R

LAI PING ROAD 

LAI PING ROAD 

LAI PING ROAD 

NKEY PLAN

HOUSE 1
1 

HOUSE 2
2 

HOUSE 3
3 

HOUSE 5
5 

HOUSE 6
6 

HOUSE 7
7 

HOUSE 8
8 

HOUSE 9
9 

HOUSE 10
10 

HOUSE 11
11 

HOUSE 12
12 

HOUSE 15
15 

HOUSE 16
16 

HOUSE 17
17 

HOUSE 18
18 

HOUSE 19
19 

HOUSE 20
20 

HOUSE 21
21 

HOUSE 22
22 

HOUSE 23
23 

HOUSE 25
25 

HOUSE 26
26 HOUSE 27

27 
HOUSE 28

28 
HOUSE 29

29 

HOUSE 30
30 

HOUSE 31
31 

HOUSE 32
32 HOUSE 33

33 HOUSE 35
35 

HOUSE 36
36 

HOUSE 37
37 

HOUSE 38
38 

HOUSE 39
39 

HOUSE 50
50 

HOUSE 51
51 

HOUSE 52
52 HOUSE 53

53 

HOUSE 55
55 

HOUSE 65
65 

HOUSE 63
63 

HOUSE 62
62 

HOUSE 61
61 

HOUSE 60
60 

HOUSE 59
59 

HOUSE 58
58 

HOUSE 57
57 

HOUSE 56
56 

HOUSE 70
70 HOUSE 71

71 HOUSE 72
72 HOUSE 73

73 

HOUSE 69
69 

HOUSE 68
68 

HOUSE 67
67 

HOUSE 66
66 

TOWER 2
 2 

TOWER 1
 1 

Q

Q

DRIVEWAY / E.V.A.
/ 

LG/F DRIVEWAY

11
.1

00
 M

/

G/F 

1/F 
1

2/F
2

ROOF

PRIVATE
GARDEN PRIVATE

GARDEN

LOBBY
ENTRANCE

B/F

B/F DRIVEWAY

/E&M ROOMS 
B/F CARPARK

/

SLOPE

153.100

142.000

154.250

12
.2

50
 M

/

RAMP

HOUSE 18 - SECTION Q-Q
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 153.100 metre to 154.250 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上153.100米至154.250米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 154.250 metre to 155.050 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上154.250米至155.050米。
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SECTION S-S & T-T
橫截面圖 S-S 及 T-T
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 154.750 metre to 155.050 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上154.750米至155.050米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 153.300 metre to 154.750 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上153.300米至154.750米。
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SECTION U-U & V-V
橫截面圖 U-U 及 V-V
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 151.950metre to 153.300 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上151.950米至153.300米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 150.200 metre to 151.220 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上150.200米至151.220米。
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SECTION W-W & X-X
橫截面圖 W-W 及 X-X
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 149.050 metre to 150.200 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上149.050米至150.200米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 148.250 metre to 149.050 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上148.250米至149.050米。
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SECTION Y-Y & Z-Z
橫截面圖 Y-Y 及 Z-Z
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 147.350 metre to 148.250 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上147.350米至148.250米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 146.450 metre to 147.350 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上146.450米至147.350米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT



143

SECTION AA-AA & BB-BB
橫截面圖 AA-AA 及 BB-BB
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HOUSE 29 - SECTION AA-AA
洋房29號 - 橫截面圖 AA-AA

HOUSE 30 - SECTION BB-BB
洋房30號 - 橫截面圖 BB-BB
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 145.400 metre to 146.450 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上145.400米至146.450米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 144.300 metre to 145.400 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上144.300米至145.400米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION CC-CC & DD-DD
橫截面圖 CC-CC 及 DD-DD

HOUSE 31 - SECTION CC-CC
洋房31號 - 橫截面圖 CC-CC

HOUSE 32 - SECTION DD-DD
洋房32號 - 橫截面圖 DD-DD
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 143.050 metre to 144.300 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上143.050米至144.300米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 148.500 metre to 150.060 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上148.500米至150.060米。
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SECTION EE-EE & FF-FF
橫截面圖 EE-EE 及 FF-FF

HOUSE 33 - SECTION EE-EE
洋房33號 - 橫截面圖 EE-EE

HOUSE 35 - SECTION FF-FF
洋房35號 - 橫截面圖 FF-FF
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 147.150 metre to 148.500 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上147.150米至148.500米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 146.150 metre to 147.150 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上146.150米至147.150米。
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SECTION GG-GG & HH-HH
橫截面圖 GG-GG 及 HH-HH

LAI PING ROAD 

LAI PING ROAD 

LAI PING ROAD 

NKEY PLAN

HOUSE 1
1 

HOUSE 2
2 

HOUSE 3
3 

HOUSE 5
5 

HOUSE 6
6 

HOUSE 7
7 

HOUSE 8
8 

HOUSE 9
9 

HOUSE 10
10 

HOUSE 11
11 

HOUSE 12
12 

HOUSE 15
15 

HOUSE 16
16 

HOUSE 17
17 

HOUSE 18
18 

HOUSE 19
19 

HOUSE 20
20 

HOUSE 21
21 

HOUSE 22
22 

HOUSE 23
23 

HOUSE 25
25 

HOUSE 26
26 HOUSE 27

27 
HOUSE 28

28 
HOUSE 29

29 

HOUSE 30
30 

HOUSE 31
31 

HOUSE 32
32 HOUSE 33

33 HOUSE 35
35 

HOUSE 36
36 

HOUSE 37
37 

HOUSE 38
38 

HOUSE 39
39 

HOUSE 50
50 

HOUSE 51
51 

HOUSE 52
52 HOUSE 53

53 

HOUSE 55
55 

HOUSE 65
65 

HOUSE 63
63 

HOUSE 62
62 

HOUSE 61
61 

HOUSE 60
60 

HOUSE 59
59 

HOUSE 58
58 

HOUSE 57
57 

HOUSE 56
56 

HOUSE 70
70 HOUSE 71

71 HOUSE 72
72 HOUSE 73

73 

HOUSE 69
69 

HOUSE 68
68 

HOUSE 67
67 

HOUSE 66
66 

TOWER 2
 2 

TOWER 1
 1 

GG

GG

HOUSE 36 - SECTION GG-GG
洋房36號 - 橫截面圖 GG-GG

HOUSE 37 - SECTION HH-HH
洋房37號 - 橫截面圖 HH-HH
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 144.750 metre to 146.150 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上144.750米至146.150米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 143.750 metre to 144.900 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上143.750米至144.900米。
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SECTION II-II & JJ-JJ
橫截面圖 II-II 及 JJ-JJ
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洋房38號 - 橫截面圖 II-II

HOUSE 39 - SECTION JJ-JJ
洋房39號 - 橫截面圖 JJ-JJ
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 142.150 metre to 143.750 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上142.150米至143.750米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.900 metre to 142.350 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.900米至142.350米。
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SECTION KK-KK & LL-LL
橫截面圖 KK-KK 及 LL-LL
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.900 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.900米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.900 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.900米。
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SECTION MM-MM  & NN-NN
橫截面圖 MM-MM 及 NN-NN

HOUSE 52 - SECTION MM-MM
洋房52號 - 橫截面圖 MM-MM

HOUSE 53 - SECTION NN-NN
洋房53號 - 橫截面圖 NN-NN
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.900 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.900米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.400 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.400米。
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SECTION OO-OO
橫截面圖 OO-OO
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.575 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.575米。
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HOUSE 55 - SECTION PP-PP
洋房55號 - 橫截面圖 PP-PP

HOUSE 56 - SECTION QQ-QQ
洋房56號 - 橫截面圖 QQ-QQ

SECTION PP-PP & QQ-QQ
橫截面圖 PP-PP & QQ-QQ
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.400 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.400米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 152.900 metre to 156.350 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上152.900米至156.350米。
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SECTION RR-RR & SS-SS
橫截面圖 RR-RR 及 SS-SS
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HOUSE 57 - SECTION RR-RR
洋房57號 - 橫截面圖 RR-RR

HOUSE 58 - SECTION SS-SS
洋房58號 - 橫截面圖 SS-SS
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.350 metre to 156.650 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.350米至156.650米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156,650 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.650米。
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SECTION TT-TT & UU-UU
橫截面圖 TT-TT 及 UU-UU

HOUSE 59 - SECTION TT-TT
洋房59號 - 橫截面圖 TT-TT

HOUSE 60 - SECTION UU-UU
洋房60號 - 橫截面圖 UU-UU
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.650 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.650米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.450 metre to 156.650 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.450米至156.650米。
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HOUSE 61 - SECTION VV-VV
洋房61號 - 橫截面圖 VV-VV

HOUSE 62 - SECTION WW-WW
洋房62號 - 橫截面圖 WW-WW

SECTION VV-VV & WW-WW
橫截面圖 VV-VV 及  WW-WW
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.325 metre to 156.450 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.325米至156.450米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building near the private garden is 140.900 metre to 142.150 metre above the Hong 

Kong Principal Datum. 

毗鄰建築物近私人花園的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.900米至142.150米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 155.800 metre to 156.325 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上155.800米至156.325米。
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HOUSE 63 - SECTION XX-XX
洋房63號 - 橫截面圖 XX-XX 

HOUSE 65 - SECTION YY-YY
洋房65號 - 橫截面圖 YY-YY

SECTION XX-XX & YY-YY
橫截面圖 XX-XX 及 YY-YY
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building near the private garden is 154.750 metre to 155.275 metre above the Hong 

Kong Principal Datum. 

毗鄰建築物近私人花園的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上154.750米至155.275米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 140.900 metre above the Hong Kong Principal Datum. 

毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.900米。

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building near the private garden are 140.900 metre above the Hong Kong Principal 

Datum. 

毗鄰建築物近私人花園的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上140.900米。 

The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building are 155.275 metre above the Hong Kong Principal Datum. 

毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上155.275米。
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HOUSE 66 - SECTION ZZ-ZZ
洋房66號 - 橫截面圖 ZZ-ZZ

SECTION ZZ-ZZ 
橫截面圖 ZZ-ZZ 
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 152.000 metre to 153.300 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上152.000米至153.300米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 152.300 metre to 153.400 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上152.300米至153.400米。
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HOUSE 67 - SECTION AAA-AAA
洋房67號 - 橫截面圖 AAA-AAA
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SECTION AAA-AAA
橫截面圖 AAA-AAA

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 153.300 metre to 154.550 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上153.300米至154.550米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 153.400 metre to 154.500 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上153.400米至154.500米。
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HOUSE 68 - SECTION BBB-BBB
洋房68號 - 橫截面圖 BBB-BBB
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 154.550 metre to 155.800 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上154.550米至155.800米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 154.500 metre to 155.500 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上154.500米至155.500米。
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HOUSE 69 - SECTION CCC-CCC
洋房69號 - 橫截面圖 CCC-CCC
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SECTION CCC-CCC 
橫截面圖 CCC-CCC
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 155.800 metre to 157.000 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上155.800米至157.000米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 155.500 metre to 156.350 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上155.500米至156.350米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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HOUSE 69 & HOUSE 70 - SECTION DDD-DDD
洋房69號及洋房70號 - 橫截面圖 DDD-DDD
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SECTION DDD-DDD 
橫截面圖 DDD-DDD 
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.836 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.836米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION EEE-EEE
橫截面圖 EEE-EEE

HOUSE 70 - SECTION EEE-EEE
洋房70號 - 橫截面圖 EEE-EEE
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 158.600 metre to 159.700 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上158.600米至159.700米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.650 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.650米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION FFF-FFF
橫截面圖 FFF-FFF

HOUSE 71 - SECTION FFF-FFF
洋房71號 - 橫截面圖 FFF-FFF
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 159.700 metre to 161.100 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上159.700米至161.100米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.300 metre to 156.650 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.300米至156.650米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT



163

SECTION GGG-GGG
橫截面圖 GGG-GGG

HOUSE 72 - SECTION GGG-GGG
洋房72號 - 橫截面圖 GGG-GGG
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 161.100 metre to 162.300 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上161.100米至162.300米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 156.000 metre to 156.300 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上156.000米至156.300米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION HHH-HHH
橫截面圖 HHH-HHH

HOUSE 73 - SECTION HHH-HHH
洋房73號 - 橫截面圖 HHH-HHH
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Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 162.300 metre to 165.800 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上162.300米至165.800米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 155.275 metre to 156.000 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上155.275米至156.000米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION III-III
橫截面圖 III-III

TOWER 1 - SECTION III-III
第1座 - 橫截面圖 III-III

III

III

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 143.450 metre to 146.050 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上143.450米至146.050米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 147.500 metre to 149.150 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上147.500米至149.150米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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SECTION JJJ-JJJ
橫截面圖 JJJ-JJJ

TOWER 2 - SECTION JJJ-JJJ
第2座 - 橫截面圖 JJJ-JJJ

JJJ

JJJ

Dotted line denotes the level of the lowest residential floor.
虛線為最低住宅樓層水平。
Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
代表香港主水平基準以上的高度(米)。 

1.

2. XXX

The Part of Lai Ping Road adjacent to the building is 146.050 metre to 152.000 metre above the Hong Kong Principal Datum.

毗鄰建築物的一段麗坪路為香港主水平基準以上146.050米至152.000米。
The Part of Driveway / E.V.A. adjacent to the building is 149.150 metre to 152.200 metre above the Hong Kong Principal Datum.
毗鄰建築物的一段車道 / 緊急車輛通道為香港主水平基準以上149.150米至152.200米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE DEVELOPMENT
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